

Dear Parents, 家長們

I hope you have enjoyed this wonderful Fall weather.

我希望你喜歡這個美好的秋天天氣。

Don't forget that School Spirit Week will begin on Monday, October 29th through Thursday, November 1st

不要忘記，學校精神週將於11月29日星期一至11月1日星期四開始

Monday-Mix Match Day- Wear anything that's mixed up; such as clothes and colors

星期一- 服飾混搭日 - 穿上任何混搭的東西, 如衣服和顏色

Tuesday-Breast Cancer Awareness Day- Wear PINK

星期二- 乳癌意識日 - 穿著粉紅色

Wednesday-Halloween- Wear your costumes or dress up as your favorite character.

星期三- 萬聖節- 穿上你最喜歡角色的服裝或打扮。

Thursday-Colorful Celebration

星期四- 豐富色彩的慶祝

- | | |
|--|-------------------|
| • Light Blue (Kindergarten and Pre-K) | 淺藍色 (幼兒園和幼兒園) |
| • Any color of the rainbow (1st Grade and 2nd Grade) | 彩虹的任何顏色 (一年級和二年級) |
| • Green (3rd Grade) | 綠色 (三年級) |
| • Orange (4th Grade) | 橙色 (四年級) |
| • Yellow (5th Grade) | 黃色 (五年級) |
| • Purple (6th Grade) | 紫色 (六年級) |
| • Red (7th Grade) | 紅色 (七年級) |
| • Navy Blue (8th Grade) | 深藍色 (八年級) |

There will be no school on Friday, November 2nd

11月2日星期五是教師會議日，學生不用上課

Don't forget to set your clocks back one hour on Sunday, November 4th- Always remember, Fall BACK, Spring AHEAD!

不要忘記在11月4日星期日將時鐘撥後一小時- 常常記住，秋去春來！

Mark your calendar for Report Card Pick Up on Wednesday, November 14, 2018.

記低2018年11月14日星期三是學生成績表提取日。